
OSNOVNA STOIE (LJUDEVIT GAJ)
KRAPINA

ZAPISNIK

Sa 15. sjednice Skolskog odbora Osnovne Skole <Ljudevit Gaj> Krapina odrZane 01. 10.

201 8. s podetkom u 1 8,00 sati u prostorijama Matidne Skole u Krapini.

Sjednici su nazodni dlanovi Skolskog odbora: Mira Benc, Helena Hudi, SuzanaPracail i
Ivica Hr5ak, lvanZlbi6, Rajna Presedki i Katarina Posilovi6

Uz dlanove Skolskog odbora sjednici su nazodne ravnateljica Skole Dragica Belo5evi6 i tajnica
Nevenka Krsnik

Izodni: -

Predsjednica Skolskog odbora otvara sjednicu i pozdravlja sve prisutne. Konstatirala je da je sjednici
nazodno 7 dlanova od ukupno 7 dlanova pa Skolski odbor moZe donositi pravovaljane odluke.

Za dana5nju sjednicu usvojen je slijede6i

DNEVNI RED:

1. Usvajanje zapisnika sa 14. sjednice Skolskog odbora;
2. Usvajanje Izvje56a o realizaciji Godi5njeg plana i programa rada Osnovne Skole ,,Ljudevit

Gaj" Krapina za 2077 1201 8. Skolsku godinu;
3. Dono5enje GodiSnjeg plana i programa rada Osnovne Skole ,,Ljudevit Gaj" Krapina za

20 18 120 19 . Skolsku godinu;
4. Dono5enje Skolskog kurikuluma Osnovne Skole,,Ljudevit Gaj" Krapina za20l8l20l9.

Skolsku godinu;
5. Prethodna suglasnost za zapo5ljavanje:

- uditelja biologije- na odredeno, nepuno radno vrijeme od 20 sati tjedno
radizamjene radnice koja je na roditeljskom dopustu

- uditelja fizike - na odredeno, nepuno radno vrijeme od 8 sati tjedno radi zamjene

osobe imenovane za ravnatelj a Skole

6. Pitanja i prijedlozi.

Ad.1.) Jednoglasno je usvojen zapisnik sa 14. sjednice Skolskog odbora.

Ad.2.) Ravnateljica je upoznala nazodne sa IzvjeSdem o realizactli GodiSnjeg plana i programa rada

Skole u 2017/201S.Skolskoj godini. Odracteno je 177 nastavnih radnih dana i realizirani su svi
planirani sadrZaji rada. Nastava je bila u potpunosti strudno zastupljena. Na kraju Skolske godine 2

udenika su bila upudena na produZnu nastavu tijekom koje su pozitivno ocijenjeni. Istide da je
zadovoljna sa postignutim rezultatima u svim oblicima rada 5kole.
Pitanja i prijedloga nije bilo pa je Skolski odbor jednoglasno donio slijede6u

ODLUKU
Usvaja se izvje$6e o realizaciji Godi5njeg plana i programa rada Osnovne Skole ,,Ljudevit Gaj"
Krapina za 2017 /2018. Skolsku godinu.

Ad.3.) Ravnateljica je upoznala nazodne s prijedlogom Godi5njeg plana i programa rada Skole za

201812019. Skolsku godinu.



-Gosp. Ivica Hr5ak postavlja pitanje da li postoji mogu6nost da svi niZiruzredibudu ujutro s obzirom
da od ove godine imamo jednu udionicu viSe (preuredena centralna garderoba).
-Ravnateljica - broj udionica bi bio dovoljan, ali je problem odrZavanje nastave TZK-a u sportskoj
dvorani. Morali bi ispitati mogudnost da se izmjesti blagovaona i kuhinja, moLda u dva velika
kontejnera. Veliki i neiskori5teni prostor je tavan Skole. Tu bi se hebalo podaskati i staviti izolacijate
ispitati statiku te bi se moZda i taj prostor dao koristiti u odredene svrhe.
Drugih pitanja i prijedloga nije bilo pa je Skolski odbor na prijedlog ravnateljice jednoglasno donio
slijede6u

ODLUKU
Donosi se GodiSnji plan i program rada Osnovne Skole,,Ljudevit Gaj" Krapinaza20lS/2019. Skolsku

godinu.

Ad.4.) ilanovi Skolskog odbora upoznati su s prijedlogom Skolskog kurikulumaza2OlSl2Olg.
Skolsku godinu.
Pitanja i prijedloga nije bilo pa je Skohki odbor na prijedlog Uditeljskog vijeda i ravnateljice
jednoglasno donio slijededu

ODLUKU
Donosi se Skolski kurikulum Osnovne Skole,,Ljudevit Gaj" Krapina za20l8/2019. Skolsku godinu.

Ad.s.) Na raspisani natjedaj za uditelja biologije - 20 sati tjedno na odredeno radno vrijeme primili
smo dvije molbe.
Na prijedlog ravnateljice Skotsti odbor je jednoglasno donio slijededu

ODLUKU
Daje se prethodna suglasnost za prijem Ivane Zrin5dak na radno mjesto uditelja biologije, 20 sati
tjedno, na odredeno radno vrijeme.

-Zaradnomjesto u6itelja fizike- 8 sati tjedno u PS D.Semnica, na odredeno radno vrijeme, nismo
primili ni jednu ponudu. Donijeta je odluka da do ponovne provedbe natjedaja na tom radnom mjestu
radi gosp. Veselko Coti6, umirovljeni uditelj fizike i matematike, kao vanjski suradnik, temeljem
ugovora o djelu.

Ad.6.) Pitanja i prijedloga nije bilo pa je predsjednica Skolskog odbora zakljudila sjednicu.

Zavr5eno u 19,15

Klasa: 003-06/18-01/6
Ur.broj. 2 140/0 l-380-14-0 1-1 8-2
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